

馬來西亞佛學院

MALAYSIAN BUDDHIST INSTITUTE

Since 1970 (PZ2B043)

週六推廣佛學班招收新生簡章

推廣佛學班(週六成人班)

宗旨 : 【一】倡導正信佛教、讓社會各階層人士,均有機會依聞、思、修、證之次第修學佛法。

【二】培育佛教讀書會領導人才。

課程: 佛經、律儀、佛學系列、論典系列、中印佛教史等課程。

學制: 三年制:初級、中級、高級。

入學資格: (1) 年齡十八歲以上。

(2) 報考者必須是初中、高中畢業或同等學歷,並具備閱讀華文能力。

(3) 身心健康有意學習佛法之在家出家二眾。

特色 : (1) 本院採取每週六集中教學制度,每週六教學時間為上午 8:00am 至 12:40pm。

(2) 配合馬來西亞全國佛學考試課程。

教學方法: 每一年科目之修學,皆依照課程表進行。

證書: 整體課程出席率及優良核格成績者修畢每一級,年終將獲頒發結業證書。

報名須知

方式: 親自前來報名或經過通訊索取報名表格。

報名日期: 即日起。

手續 : (1) 護照式照片四張、身份證影印本一張、最高學歷畢業證書影印本乙份。

(結業證書用)

(2) 請交自傳或短文「學佛之目的」一篇(300~500字)。

※ 國際護照影印本乙份。護照必須具備六個月以上有效期〔外國生〕。

地點: 馬來西亞佛學院〔馬來西亞佛教總會教育慈善大樓9樓〕。

詢問及索取報名表格時間: 星期一至星期五 8.00am 至 4.00pm

星期六 8.00am 至 1.00pm







MALAYSIAN BUDDHIST INSTITUTE

Since 1970 (PZ2B043)

Advance Study of Buddhism General Regulation

Advance Study of Buddhism (Saturday Adult Class)

Objective : (1) To advocate orthodox Buddhism and allow the public the opportunity to learn Dharma

progressively.

(2) To nurture talent for leading Buddhism study group.

Course : Courses such as Buddhist scriptures, rituals, Buddhism series, scripture series, Chinese and

Indian Buddhism history, etc.

Academic : Three-year program: Beginner, Intermediate, Advance.

System

Admission : (1) Above 18 years old.

Qualification (2) Applicant must be either a graduate of junior high school, high school or equivalent,

and has the ability to read Chinese.

(3) Physically and mentally healthy Sangha and lay person who have the intention to learn

Buddhism.

Feature : (1) The institute adopts a centralized teaching system every Saturday, and the teaching

period is from 8:00am to 12:40pm.

(2) Coordinate with the Malaysian National Buddhism Examination course syllabus.

Teaching

: Each year's study subject is carried out according to the course curriculum.

Method

Certification : A certificate of completion will be awarded to those complete each level with consideration

of attendance rate and excellent score.

Registration Notice

Method : Apply in person or request for application form through mail.

Registration : From today onwards.

Date

Procedure : (1) Four passport size photos, one photocopy of IC, and one photocopy of graduation

certificate of the highest degree, (for the usage of certificate of completion).

(2) Please submit an autobiography or a short essay on "The Purpose of Studying

Buddhism" (300-500 words).

* One photocopy of international passport. Passport must be valid for more than six

months (for foreign students).

Venue : Malaysian Buddhist Institute (Malaysian Buddhist Association Building 9th Floor)

Time for Enquiry and Registration Form Requisition:

Monday until Friday 8:00am until 4:00pm Saturday 8:00am until 1:00pm







馬來西亞佛學院

MALAYSIAN BUDDHIST INSTITUTE

Since 1970 (PZ2B043)

新 生 報 名 表 格 REGISTRATION FORM

_	No:			
L				

學生資料 Student's Particulars				
中文姓名 Name in Chinese:	法名 Buddhist Name:			
英文姓名 Name in English:	性別 Sex:			
國籍 Nationality:	年齡 Age:			
身份證號碼 (新) Identity Card No. (New):	(舊)(Old):			
國際護照號碼 Passport No.:	籍貫 Province (Heritage):			
出生日期 Date of Birth:出生	地點 Place of Birth:			
通訊地址 Corresponding Address/Home Address:				
電話號碼 Telephone No.:				
最高教育程度 Highest Academic Qualification:	(公元Year:			
証件 Certificates:				
□ 學校成績 School Transcript □ 離校證件 Leaving School Ce				
□ 畢業證件 Graduation Certificate				
皈依 Taken Refuge in the Triple Gem:				
□ 是 Yes □ 否 No				
身份 Religious Status:				
□ 沙彌 Samanera □ 沙彌尼 Samaner	·i L 比丘 Bhikku L 比丘尼 Bhikkuni			
南/北傳 Theravada / Mahayana:				
皈依法師 Taken Refuge From:	_剃度師 Ordained by:			
得戒和尚 Higher Ordination by:				
电结 λ 學 任 級 Application for Level:				

備註:報名手續辦妥後,方可正式上課。

N.B: No admittance until registration process is completed.